
Protokół nr LVI.23 

sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 30 sierpnia 2023 r. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Jarmoliński otworzył obrady w Starostwie 

Powiatowym w Międzyrzeczu o godzinie 1300. Obecnych na początku było 17 radnych. 

Przewodniczący przywitał gości i zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie było. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Pożegnanie byłego prezesa Szpitala Międzyrzeckiego Sp. z o.o. p. Janusza Dreczki  

i przedstawienie nowego Prezesa p. Stefana Mordacza. 

4. Informacja na temat inwestycji drogowej przy ul. Marcinkowskiego w Międzyrzeczu  

(p. Małgorzata Winnicka, firma Brubet). 

5. Sprawozdane Naczelnika Wydziału Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji z bieżącej 

działalności. 

6. Informacja o aktualnej sytuacji powiatowych placówek oświatowych i ich przygotowaniu do 

roku szkolnego 2023/24. 

7. Informacja o działalności Geodety Powiatowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LII.214.23 Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 29 marca 2023 r w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 r (druk nr 25). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Międzyrzecki za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej (druk nr 26). 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub 

na okres nieoznaczony (druk nr 27). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2023 r (druk nr 28). 

12. Zapytania i interpelacje radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Sprawozdanie Starosty i Skarbnika z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

15. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 28 czerwca 2023 r. 

16. Sprawy organizacyjne i korespondencja do Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady i Zarząd Powiatu złożyli podziękowania byłemu prezesowi Szpitala 

Międzyrzeckiego Sp. z o.o. Januszowi Dreczce, który odszedł na emeryturę. 

 

Janusz Dreczka podziękował za cierpliwość i wyrozumiałość w wielu sytuacjach. 

Podziękował służbom sanitarnym, wszystkim podmiotom z którymi miał okazję 

współpracować, Zarządowi Powiatu oraz Skarbnikowi.  
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie się nowego Prezesa Stefana 

Mordacza. 

 

Prezes Szpitala przedstawił informacje o swoim dotychczasowym zatrudnieniu. Powiedział, 

że obecne wyzwanie jest nowe, podjął decyzję, że się go podejmie i ma swoją wizję jak to 

zrobić. Przed spłaceniem długu trzeba najpierw ograniczyć straty albo w ogóle wyzerować, 

jeżeli to będzie możliwe. 

 

Radny Jerzy Gądek powiedział, że jeżeli Prezes zatrzyma narastanie długu to będzie wielki. 

Nikomu z poprzedników to się nie udało, każdy powiększał dług.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie do końca nie udało się zatrzymać powiększania 

długu przypominając, że na początku kadencji dług wynosił 27 milionów, a teraz jest 

zdecydowanie mniejszy.  

 

Radna Halina Banaszkiewicz powiedziała, że trzyma mocno kciuki, bo jeżeli Prezesowi uda 

się dobrze zarządzać Szpitalem, podejmować trafne decyzje to będzie z korzyścią dla 

wszystkich.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że najpierw ogłoszony był konkurs na prezesa, zgłosił się 

jeden kandydat, który nie uzyskał rekomendacji Rady Nadzorczej. Stąd były poszukiwania 

kandydatów zakończone powołaniem pana Stefana Mordacza, który po rozmowach uzyskał 

aprobatę Rady Nadzorczej i Zarządu Powiatu. Jednym z problemów zarządczych Szpitala jest 

to, że żaden z ustępujących w tej kadencji prezesów nie wykształcił następcy. 

 

Ad 4.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Małgorzatę Winnicką pełnomocnik firmy Brubet  

o przedstawienie informacji na temat inwestycji drogowej przy ul. Marcinkowskiego  

w Międzyrzeczu. 

 

Małgorzata Winnicka przedstawiła informację na temat inwestycji drogowej przy  

ul. Marcinkowskiego w Międzyrzeczu. 

 

Radny Krzysztof Marzec wyraził słowa uznania i podziękowania za to, co zrobiono po 

złożeniu przez niego interpelacji. Odniósł się do odpowiedzi jaką na interpelację otrzymał 

uznając ją za niewłaściwą. Przypomniał, że do podstawowych zadań radnego powiatu należy 

utrzymanie stałej więzi z jego mieszkańcami jak i organizacjami, które działają na jego terenie. 

Powiedział, że 31 lipca otrzymał wieczorem telefon od mieszkańców ulicy Marcinkowskiego, 

którzy złożyli niepokojące ich informacje. Mieszkańcy złożyli głęboki niepokój i poczucie 

zagrożenia spraw bytowych w związku z remontem i brakiem jakichkolwiek informacji 

związanych z pracami. Pojawiały się zdawkowe informacje, monity o przebudowie i braku 

przejazdu. Radny powiedział, że nie on to pisał i nie zgłaszano mu braku przejazdu.  

W odpowiedzi jaką zamieścił Dyrektor ZDP jest mowa, że nie prawdą jest, że nie możliwy jest 

przejazd do posesji, w tym szczególnie służb ratowniczych. Radny powiedział, że nieprawdą 

jest, że coś takiego zgłaszał. Mowa była o zaniepokojeniu, a nie braku przejazdu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił najpierw o pytania do pani pełnomocnik. 
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Radny Krzysztof Marzec powiedział, że nie ma pytań ale bardzo dziękuje firmie za to, co się 

stało i co się dzieje. 

 

Małgorzata Winnicka powiedziała, że zrobiono to niezwłocznie, chociaż nie było takiego 

obowiązku. Pewne rzeczy są absurdalne i niezrozumiałe bo ta przejezdność była. Wszystko 

wydaje się być już poprawnie. 

 

Radny Krzysztof Marzec ponownie wyraził słowa uznania i podziękowania za to, co 

zrobiono. Powiedział, że w odpowiedzi na jego interpelacje wystarczyło podziękować za 

zwrócenie uwagi na niektóre rzeczy i napisać, że zostały one niezwłocznie zrealizowane. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiedzi na interpelacje są w punkcie trzynastym. 

Wtedy będzie można podyskutować z Dyrektorem. 

 

Radny Roman Nowak powiedział, że pamięta remont tej firmy sprzed czterdziestu lat. 

Pogratulował rozwoju i wszystkich inwestycji, które zostały wykonane dla miasta i dla powiatu. 

 

Radna Halina Banaszkiewicz zapytała, kiedy przewidywane jest zakończenie. 

 

Małgorzata Winnicka odpowiedziała, że na koniec kwietnia 2024. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za zaangażowanie firmy. Powiedział, że widział 

prowadzony remont i jest dojazd do każdej posesji. Nie jest tak, że ludzie są tam odcięci od 

świata. 

 

Wicestarosta w imieniu Starosty podziękowała za zaangażowanie i szybkie wyjaśnienie 

niedoinformowanych sytuacji jakie były. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz.1345. 

 

Obrady sesji wznowiono o godz.1355. 

 

Ad 5.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Andrzejowi 

Sobczakowi Naczelnikowi Wydziału Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności Wydziału 

Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania. 

 

Małgorzata Winnicka powiedziała, że rozmawiała z jednym z mieszkańców ulicy 

Marcinkowskiego na temat parkingu przy Muzeum, który stwierdził, że ten parking jest tylko 

dla odwiedzających. Przydałoby się wywiesić inną informację, że to jest parking dla 

mieszkańców bo większość twierdzi, że nie może tam wjechać. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji powiedział, że jest taki baner na głównej bramie wjazdowej. 

Jest informacji jaki to jest parking, jest regulamin korzystania z tego parkingu i jest on dostępny 

dla wszystkich mieszkańców.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że czynne jest w godzinach pracy Muzeum. 

 

Ad 6.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Monikę Kręciszewską Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego przedstawiła informację o aktualnej sytuacji 

powiatowych placówek oświatowych i ich przygotowaniu do roku szkolnego 2023/24. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Liceum będzie mogło korzystać z nowo wybudowanej sali 

przy Szkole Podstawowej nr 1. 

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego powiedziała, że takie słyszała zapewnienia od 

Burmistrza i liczy, że tak będzie. Konkretne rozmowy nie były na ten temat jeszcze 

prowadzone. 

 

Radna Agata Smoleń pogratulowała dyrektorom zdawalności matur. Zapytała z czego wynika 

zdawalność na poziomie stu procent.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego powiedziała, że wynika to z bardzo dobrej pracy 

nauczycieli i przygotowania młodzieży. Wynik sto procent jest z języka polskiego i języków 

obcych. Nie ma jeszcze pełnych informacji, jeżeli chodzi o matematykę. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wiadomo co się dzieje z dziećmi, które nie dostają się do 

szkół pierwszego wyboru.  

 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego powiedziała, że nie posiada takiej informacji. 

 

Wicestarosta powiedziała, że dzieci, które nie dostały się do Liceum w Międzyrzeczu zostały 

przyjęte do Liceum Ogólnokształcącego w Skwierzynie.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Arlettę Stachecką Dyrektor Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Międzyrzeczu. 

 

Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego przedstawiła informację  

o aktualnej sytuacji powiatowych placówek oświatowych i ich przygotowaniu do roku 

szkolnego 2023/24. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest jakiś pomysł na pozyskanie funduszy, żeby 

zrekultywować boisko przy SOSW. 

 

Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego odpowiedziała, że będzie 

składany wniosek. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Artura Dudę Dyrektora Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Międzyrzeczu. 
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Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego przedstawił informację  

o aktualnej sytuacji powiatowych placówek oświatowych i ich przygotowaniu do roku 

szkolnego 2023/24. 

 

Radna Agata Smoleń pogratulowała sukcesów, powiedziała, że jest pod wrażeniem. Dyrektor 

powiedział, że przyjęto trzystu uczniów do klas pierwszych. Zapytała, ile było podań do klas 

pierwszych. 

 

Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego powiedział, że podań było dwa 

razy tyle.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że drugi rok wyżu demograficznego powoduje, że szkoły 

są oblężone. Będzie to wyzwanie dla samorządu. Edukacja i dobro młodych ludzi będzie 

stawiane na pierwszym miejscu. 

 

Ad 7.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przekazał głos Sebastianowi Gwoździowi Naczelnikowi 

Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji przedstawił informację o działalności Geodety Powiatowego. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie było. 

 

Ad 8.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr LII.214.23 Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 29 marca 2023 r w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 r (druk nr 25). Poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej powiedziała, że uchwała wprowadziła 

nowe środki przeznaczone na Warsztaty Terapii Zajęciowej. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały bez uwag. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powiedziała, że Komisja nie wnosi 

żadnych uwag. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Gospodarczej powiedział, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt nie wnosząc istotnych uwag do projektu. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych,  

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Obecnych w głosowaniu było 17 radnych. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem LVI.229.23. 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach  
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i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Międzyrzecki za ich osiągnięcia  

w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej (druk nr 26). Poprosił o opinię 

komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powiedziała, że Komisja pracowała 

nad tą uchwałą zgłaszając drobne poprawki, które zostały uwzględnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej powiedziała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Gospodarczej powiedział, że Komisja 

zapoznała się z tym projektem, natomiast go nie opiniowała. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych,  

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Obecnych w głosowaniu było 17 radnych. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem LVI.230.23. 

 

Ad 10.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na okres dłuższy niż trzy lata lub na okres nieoznaczony (druk nr 27). Poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Gospodarczej powiedział, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej powiedziała, że Komisja pracowała nad 

tym projektem uchwały, wszelkie wątpliwości zostały rozwiane, opinia jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powiedziała, że Komisja nie wniosła 

uwag do tego projektu uchwały. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych,  

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Obecnych w głosowaniu było 17 radnych. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem LVI.231.23. 

 

Ad 11.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany w uchwale 

budżetowej na 2023 r (druk nr 28). Poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Gospodarczej powiedział, że Komisja 

przyjęła wszystkie wyjaśnienia Skarbnika nie wnosząc żadnych zastrzeżeń i pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powiedziała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 



7 
 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej powiedziała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem uchwały głosowało 17 radnych,  

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Obecnych w głosowaniu było 17 radnych. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Uchwała została zarejestrowana pod 

numerem LVI.232.23. 

 

Przewodniczący Rady podziękował komisjom za sprawną pracę. Głosowania przebiegają  

w taki sposób, ponieważ te wszystkie dokumenty zostały przepracowane, przedyskutowane 

dzięki czemu można tę część realizować wyjątkowo sprawnie. 

 

Ad 12.  

 

Zapytań i interpelacji nie było. 

 

O godz.1430 obrady opuścili radna Agata Smoleń i radny Zbigniew Świątek (obecnych było 15 

radnych). 

 

Ad 13.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że uzyskano odpowiedź na interpelację radnego Krzysztofa 

Marca, którą częściowo już omówiono. Dotyczyła remontów i utrudnień dla mieszkańców 

związanych z remontem ulicy Marcinkowskiego. Zapytał radnego, czy chce na ten temat 

jeszcze zabrać głos. 

 

Radny Krzysztof Marzec powiedział, że zasygnalizował najistotniejsze elementy związane  

z interpelacją. Interpelacja była w imieniu mieszkańców, których reprezentował. Powiedział, 

że zasygnalizował pewne elementy w odpowiedzi, którymi jest zniesmaczony.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o wyjaśnienia. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych powiedział, że radny był w Zarządzie Dróg 1 sierpnia, 

a odpowiedź była udzielana 11 sierpnia. Dodał, że to wszystko, co w niej napisał jest prawdą. 

Przejezdność dla pojazdów służb ratowniczych, przy zachowaniu ruchu lokalnego  

z utrudnieniami była od samego początku. Wiązało się to z tym, że w którymś momencie trzeba 

było na przejazd poczekać. 

 

O godz.1445 obrady opuścili radni Halina Banaszkiewicz i Tadeusz Jasionek (obecnych było 

13). 

 

Małgorzata Winnicka potwierdziła, że przejezdność była od samego początku. Zdjęcia  

z budowy robione są codziennie, nie ma sytuacji, która nie byłaby opisana i sfotografowana.  

 

Radny Krzysztof Marzec powiedział, że odpowiedź jest nie na temat, nie dotyczy interpelacji. 

Nie było w niej mowy na temat nieprzejezdności, bo to Dyrektor napisał o nieprzejezdności.  

W komunikacie, który był była mowa o tym, że „Przebudowa ul. Marcinkowskiego w zakresie 

jezdni, brak przejazdu”. Ten komunikat był do 31 lipca, a pracownik budowy chodził  

i opowiadał, że od dnia następnego nie będzie w ogóle przejazdu. Odnosząc się do swojej 

interpelacji radny powiedział, że mieszkańcy wyrazili swój głęboki niepokój i poczucie 
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zagrożenia. Nikt nie powiedział, nie napisał o zamknięciu dróg. Rzeczywiście, zgodnie  

z ustaleniami 1 sierpnia pojawiły się nowe informacje z podaniem numerów i sytuacja zaczęła 

się diametralnie zmieniać. Radny powiedział, że oczekuje stwierdzenia, że poprawa sytuacji  

i pewne zmiany zaistniały po spotkaniu.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że radny napisał o braku przejazdu, tego nie wymyślił 

Dyrektor ZDP. To były obawy mieszkańców i radny ujął to w tej formie. Pierwsza informacja 

mogła budzić niepokój i radny zachował się tak jak powinien, czyli wyjaśnił wątpliwości, 

wskazał możliwe rozwiązania i Dyrektor do tego się przychylił. Firma zachowała się 

wyjątkowo elegancko i nikt tutaj nie robi afery. Obrażanie Dyrektora nie jest dobrym sposobem 

na wyjaśnienie tej kwestii. Powiedział, że sprawę informacji docierającej do ludzi trzeba podjąć 

na przyszłość szybciej. 

 

Dariusz Bury powiedział, że jest bardzo zdziwiony taką sytuacją. Zwrócił się do radnego, że 

ta informacja, którą radny pokazywał dotyczyła zamknięcia całościowego ulicy, co ujmuje 

technologia. Jako inspektor nadzoru, który kontroluje przebieg całego procesu inwestycyjnego 

odpowiada za to. Wyraził zgodę na zmianę technologii na przejście na połówkowe 

wykonywanie robót, co tylko utrudnia wykonywanie pracy wykonawcy ale jest wyjściem 

naprzeciw mieszkańcom. Powiedział, że jeżeli ma się jakieś uwagi, to najpierw trzeba zgłosić 

się do źródła o wyjaśnienie. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, żeby nie pouczać radnego. Radny działał w ramach swoich 

kompetencji i miał prawo tak zadziałać. Podziękował za przedstawienie informacji. 

 

Ad 14.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania Starosty z działalności 

Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Wicestarosta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyło się osiem posiedzeń. 

Podjęto sześć uchwał w sprawie zmiany w budżecie na rok 2023. Przyjęto projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023. Ogłoszono zamówienie 

publiczne na zadania „Modernizacja pracowni Firma symulacyjna, doposażenie pracowni 

logistycznej, doposażenie laboratorium reklamy, doposażenie pracowni reklamy dla CKZiU  

w Międzyrzeczu” oraz podjęto uchwałę w sprawie powołania członków komisji przetargowej. 

Przyjęto trzy uchwały w sprawie wydania opinii o pozbawieniu odcinków dróg kategorii dróg 

powiatowych drogi położone w miejscowości Szczaniec na terenie Gminy Krzeszyce oraz 

Nowy Tomyśl. Podjęto uchwałę w sprawie powołania członków komisji przetargowej do 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie 

„Wykonywanie kompleksowej bankowej obsługi budżetu Powiatu Międzyrzeckiego oraz 

jednostek organizacyjnych w okresie od 01 września 2023 r. do 31 sierpnia 2025 r.” Podjęto 

uchwałę w sprawie zmiany regulaminów organizacyjnych domów pomocy społecznej 

prowadzonych przez Powiat Międzyrzecki oraz regulaminu organizacyjnego Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia w Skwierzynie. Podjęto uchwałę w sprawie wyboru banku prowadzącego 

obsługę budżetu powiatu. Przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

określającej zadania, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 r. Przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Międzyrzecki za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. Podjęto dwie 
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uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się  

o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Podjęto uchwałę w sprawie 

ogłoszenia konsultacji programu współpracy Powiatu Międzyrzeckiego z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2024. 

Podjęto uchwałę w sprawie powołania członków komisji przetargowej do przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie „Dostawa sprzętu 

komputerowego, sieciowego i oprogramowania w ramach konkursu grantowego Cyfrowy 

Powiat”. Przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na okres dłuższy niż trzy lata lub na okres nieoznaczony. Podjęto uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na wykonywanie robót budowlanych. Podjęto uchwałę w sprawie zaciągania kredytu 

długoterminowego. Rozpatrzono sprawy bieżące z zakresu działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie, Zarządu Dróg Powiatowych oraz gospodarki nieruchomościami. 

Poinformowała również o przekazaniu przez Wojewodę informacji o uzyskaniu kwoty 

1.000.200 zł na sfinansowanie zakupu dwóch ambulansów do Szpitala w miejsce przekazanych 

dla Ukrainy. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś uwagi, pytania do sprawozdania. Pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika o przedstawienie części finansowej.  

 

Skarbnik przedstawił informację o uchwałach budżetowych podjętych przez Zarząd. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jakieś uwagi, pytania do sprawozdania. Pytań nie było. 

 

Ad 15.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu z LV sesji Rady 

Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 28 czerwca 2023 r. Protokół został przyjęty. 

 

Ad 16. 

 

W sprawach organizacyjnych i korespondencji do Rady Powiatu Przewodniczący 

poinformował o wpłynięciu pisma z Ministerstwa Spraw Zagranicznych zachęcającego 

samorządu do włączenia się w działania na rzecz kwestii nieuczciwego traktowania Polski 

przez Niemcy w kwestii odszkodowań poprzez podjęcie uchwały wyrażającej poparcie dla 

działań zmierzających do uzyskania zadośćuczynienia należnego Polsce od Niemiec za szkody 

wyrządzone w wyniku II wojny światowej. Wpłynęło zaproszenie na kongres „Polska wielki 

projekt” 9 września w Muzeum w Międzyrzeczu. Wpłynęło zaproszenie na widowisko 

multimedialne „Iskry niepodległej” 22-24 września w Muzeum w Międzyrzeczu. Wpłynęło 

zaproszenie na „Europejskie Dni Kultury Żydowskiej w Międzyrzeczu” 23 września  

w Muzeum w Międzyrzeczu. Następna sesja planowana jest na 27 września. Przewodniczący 

poinformował również o planowanej wycieczce samorządowej z młodzieżą ze szkół 

ponadpodstawowych do Szczecina w pierwszej połowie października. Zaproszeni są wszyscy 

radni. 

 

Posiedzenie sesji zakończono o godz.1500. 

 

 Protokołował Przewodniczący Rady Powiatu

          Tomasz Jarmoliński 


